
 Protokół   nr   18/20   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   21   stycznia   2020   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229c   

(czas   trwania   godz.:14:00   –16:10)   

  

Na  posiedzeniu  obecnych  było  10  członków  Komisji  Spraw  Społecznych.  Listy  obecności  radnych              

i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

Porządek   obrad:   

1. Przyjęcie   porządku   obrad   

2. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie             

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.-   druk   nr   289   

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  kryteriów,  wraz  z              

liczbą  punktów,  branych  pod  uwagę  podczas  przeprowadzania  postępowania  rekrutacyjnego           

do  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  publicznych  szkołach           

podstawowych   prowadzonych   przez   Gminę   Piła.   -    druk    nr   292     

4. Zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyjęcia   do   realizacji   

Gminnego   Programu   Wspierania   Rodziny   Miasta   Piły   na   lata   2020-2022.   -    druk   nr   291     

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie            

ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób             

bezdomnych   oraz   schronisku   dla   osób   bezdomnych   z   usługami   opiekuńczymi.   -    druk   nr   302     

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na             

działalność   dyrektora   Publicznego   Przedszkola   Nr   XXXX.-   druk   nr   298     

7. Zaopiniowanie  projektu  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2020              

rok.   druk   nr   304     

8. Zaopiniowanie  projektu  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy            

Finansowej   Miasta   Piły   na   lata   2020   –   2029.    druk   nr   303     

9. Sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   Miasta   Piły   za   rok   2019.-   druk   nr   287     

10. Wolne   wnioski   i   sprawy   różne   

Ad   1.     



Przyjęcie   porządku   obrad   

Proponowany   porządek   obrad   został   przyjęty   jednogłośnie   (10   głosami   „za”)   bez   uwag.   

AD2.   

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zapytał   o   punkt   81.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   punkt   60   i    61.   

  

Krzysztof  Szewc  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  udzielił  odpowiedzi  odnośnie  pkt  81             

dotyczącego  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  ulic           

Konopnickiej  i  Zygmunta  Starego  -  chodzi  o  lokalizację  usług  oraz  handlu,  w  tym  handlu                

paliwami    oraz   zmianę   obsługi   komunikacyjnej,   aby   zjaz   i   wjazd   był   z   ul.   Konopnickiej.   

  

Krzysztof  Szewc  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły   udzielił  odpowiedzi  Radnej  Teresie  Kasior             

odnośnie  punktu  60  zmiany  dotyczą  składu  osobowego  w  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania            

Problemów  Alkoholowych  w  Pile  -  nowy  skład  Komisji:  1).  p.  Mariola  Chełminiak              

Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  2)  p.  Piotr  Borek            

członek  Komisji,  3)  p.  Izabela  Urbanowicz  członek  Komisji,  4)  p.  Olga  Wilczewska  członek               

Komisji;  5)  p.  Wojciech  Nosek  Zastępca  Przewodniczącej  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania            

Problemów   Alkoholowych.    Punkt   61-    dotyczy   ograniczenie   reklam   na   terenie   miasta   Piły.   

  

Radna   Teresa   Kasior    dopytała,   czy   ograniczenie    też   będzie   dotyczyło    Wojska   Polskiego.   

  

Krzysztof  Szewc  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  ograniczenie  dotyczy  terenu             

administracyjnego    całego   miasta.   

  

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki  zapytała  czy  to  prawda,  że  deweloper  wchodzi  na  Stadion              

Żużlowy   przy   ul.   Bydgoskiej.   

  

Krzysztof   Szewc   Zastępca   Prezydenta   Miasta   Piły    odpowiedział,   że    absolutnie   zaprzecza.   



Radny  Ryszard  Małecki  zapytał  o  ładowanie  samochodów  elektrycznych,  że  można  to  zrobić              

tylko   na   jednej   stacji   …   

  

Krzysztof  Szewc  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  mamy  wytypowane  4             

lokalizacje   na   budowę   tego   typu   punktów.     

  

  AD.3   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  kryteriów,  wraz  z  liczbą               

punktów,  branych  pod  uwagę  podczas  przeprowadzania  postępowania  rekrutacyjnego  do           

publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  publicznych  szkołach  podstawowych           

prowadzonych   przez   Gminę   Piła.     

W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawił  -   Sebastian  Dzikowski  Dyrektor  wydziału             

Oświaty,   Kultury   i   Sportu.     

  

Radni   nie   zadawali   pytań.     

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”,  przyjęła              
pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

AD4.   

Zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   przyjęcia   do   realizacji   Gminnego   

Programu   Wspierania   Rodziny   Miasta   Piły   na   lata   2020-2022.     

W   imieniu   Prezydenta   przedstawiła     dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej    Wanda   

Kolińska.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”,  przyjęła              
pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

Radna  Urszula  Kaczmarek  zapytała  o  bezrobocie,  czy  to  jest  ogólne  zjawisko  czy  to  jest  osoba,                 

która   szuka   pracy   i   nie   znalazła?   

  



Dyrektor  Wanda  Kolińska  udzieliła  odpowiedzi,  bezrobocie  jest  to  osoba  gotowa  do  podjęcia              

pracy,   poszukująca   pracy    i   niekoniecznie    zarejestrowana   w   Urzędzie   Pracy.   

  

Radna  Urszula  Kaczmarek   zapytała  o  bezradność  w  sprawach  opiekuńczo  wychowawczych  ,  czy              

dużo   jest   rodzin,   które   mają   przydzielonego   asystenta   rodziny.   

  

Dyrektor  Wanda  Kolińska   odpowiedziała,  że   dane  za  pierwsze  półrocze  2019  r.  pozwalają              

prognozować,  że  liczba  rodzin,  które  zostały  objęte  wsparciem  asystentów  rodzin  utrzyma  się  na               

poziomie  zbliżonym  do  poprzednich  lat,  natomiast  prawdopodobnie  wzrośnie  znacząco  liczba           

rodzin,  u  których  asysta  rodzinna  została  zakończona  z  powodu  zrealizowania  przez  rodziny  celów               

zawartych   w   planach   pracy,   

  

Radna  Teresa  Kasior   mops  kojarzony  jest  ze  świadczeniami  pieniężnymi,  proszę  o  odpowiedź  czy               

świadomości   ludzi   zmienia   się   czy   korzystają   np   z   nieodpłatnego   poradnictwa.     

Dyrektor   Wanda   Kolińska    zgłaszają   się   osoby   które   korzystają   z   prawnika,   psychologa.   

  

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki  zapytał  o  projekt  czas  na  rodzinę  -  wspieranie  180  mieszkańców               

Piła.   Czy   starczy   pieniędzy   na   ten   projekt?   

  

Dyrektor  Wanda  Kolińska  Celem  projektu,  który  będzie  realizowany  do  31  sierpnia  2022  r.  jest                

wsparcie  180  mieszkańców  Piły  zagrożonych  ubóstwem  lub  wykluczeniem  społecznym  oraz            

przeżywających  trudności  opiekuńczo-wychowawcze,  poprzez  utworzenie  nowych  miejsc         

świadczenia   usług   wsparcia.   180   osób   jest   absolutnie   pewne,   na   to   jest   podpisana   umowa.     

Chcemy   utrzymać   te   osoby   w   projekcie   od   początku   do   końca.     

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   kawiarenkę   dla   rodziców   czy   siedziba   jest   na   Kwiatowej.   

    

Dyrektor  Wanda  Kolińska  odpowiedziała,  że  tak  (spotkania  grup  samopomocowych  w  ramach              

„Kawiarenki  dla  Rodziców”  -  odbyły  się  4  spotkania  grup  (dzieci  uczestników  projektu  miały  w                

tym   czasie   zapewnione   zajęcia   animacyjne)   

  

Radna   Gabriela   Milska,    poprosiła   o   omówienie   asystenta   rodziny.   

  

Dyrektor  Wanda  Kolińska  odpowiedziała,  że  Asysta  rodzinna  jest  formą  wsparcia  skierowaną  do               



dwóch  grup  rodzin.  Pierwsza  z  nich  to  rodziny  przeżywające  trudności  w  prawidłowym              

sprawowaniu  opieki  nad  dziećmi.  Praca  asystentów  w  tych  rodzinach  ma  na  celu  pomoc  w  nabyciu                 

odpowiednich  umiejętności  opiekuńczo-wychowawczych,  by  zapobiec  umieszczeniu  dzieci  w          

pieczy  zastępczej.  Drugą  grupą  są  rodziny,  z  których  wskutek  bezradności  rodziców  w  sferze               

opiekuńczo-wychowawczej  dzieci  zostały  umieszczone  w  pieczy  zastępczej.  (Średnio  11  rodzin  ma             

asystent   rodziny   czas   trwanie   nie   jest   określony   w   przepisach   -   średnio   18   miesięcy)   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”,  przyjęła              
jednogłośnie     zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

AD5.   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia             

szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  oraz              

schronisku   dla   osób   bezdomnych   z   usługami   opiekuńczymi.     

W  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Wanda            

Kolińska.   

  

Radny   Włodzimierz   Bystrzycki    potwierdził,   że   wprowadzona   zmiana   to:   

do   paragrafu   1   dodajemy   paragraf   1   a     

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  8  głosami  „za”,  przy  2               
wstrzymujących   się   przyjęła   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

AD6.   

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność              

dyrektora   Publicznego   Przedszkola   Nr   XXXX.   

  

Projekt  uchwały  w  imieniu  Przewodniczącej  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  przedstawiła   Teresa             

Kasior   członek   Komisji    Skarg   Wniosków   i   Petycji.     

  

Radny   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”,  przyjęła              



jednogłośnie   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  

AD7   

Zaopiniowanie   projektu    Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2020   rok.     

Projekt   uchwały    imieniu   Prezydenta     przedstawiła    Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy    Piły   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytał  o  rozdz.  80101  –  Szkoły  podstawowe  pn.:  „Instalacja  ławeczek  z                

pojemnikami  do  segregacji  odpadów  w  Szkole  Podstawowej  nr  2  im.  Olimpijczyków  Polskich  w               

Pile”   czy   można   wprowadzić   ławeczki   edukacyjne   (ławeczki   o   przyrodzie:   lasy,   drzewa   ptaki   ..)   

  

Radna  Gabriela  Milska  zapytała  o  rozdz.  80104  –  Przedszkola  o  kwotę  146  220  zł  z                 

przeznaczeniem  na  wydatki  związane  z  realizacją  Projektu  „Trudne  tematy  w  dobrej  zabawie  –               

wychowanie  ku  przyszłości”  w  ramach  Programu  ERASMUS+.  Radna  poprosiła  o  odpowiedź             

czego   program   dotyczy.   

    

Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piły   odpowiedziała  radnej  że  osobą  kompetentną  do             

udzielenia   odpowiedzi   jest   pani   dyrektor   przedszkola   nr   7,   która   jest   koordynatorem   projektu.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  7  głosami  „za”,  przy  3               
wstrzymujących   się   przyjęła   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

AD8.   

Zaopiniowanie  projektu  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej             

Miasta   Piły   na   lata   2020   –   2029.     

W   imieniu   Prezydenta     przedstawiła    Ewelina   Ślugajska   Skarbnik   Gminy    Piły   

  

Radni   nie   zadawali   pytań.   

Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  7  głosami  „za”,  przy  3               
wstrzymujących   się   przyjęła   pozytywnie    zaopiniowanie   projektu   uchwały   Rady   Miasta   Piły.   

Wykaz   imienny   głosowania   stanowi   załącznik   do   protokołu.   

  



Ad.9     

Sprawozdanie   z   prac   Komisji   Rewizyjnej   Miasta   Piły   za   rok   2019.   

W   imieniu   Prezydenta    przedstawił    Ryszard   Małecki   Przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej.   

Radni   nie   zadawali   pytań.   

  

AD.10   

Wolne   wnioski   i   sprawy   różne.   

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych   Włodzimierz  Bystrzycki   poprosił  komisję  o  opinię            

w  sprawie  wniosku  o  przyznanie  nagród  dla  osób  fizycznych  i  prawnych  w  dziedzinie  twórczości                

artystycznej,  upowszechnianiu  i  ochrony  kultury  dla  Wacława  Kubskiego.  Wacław  Kubski  pilot             

odrzutowców   wojskowych,   artysta   plastyk,   prezes,   dyrektor   obdarzony   wielką   charyzmą.     

Komisja   nie   podjęła   stanowiska   w   wyżej   przedstawionym   wniosku.   

  

  

  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

Edyta   Wasielewska   Włodzimierz   Bystrzycki   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


